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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

Írásbeli kérdés

„Mennyibe kerültek a rendezvények az adófzetáknek?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök úrhoz . Akérdésre a,
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Információim alapján, Őn többszörös milliárdosként sem tudott ellenállni a kísértésnek, hogy
az adófizetők pénzén bulizzon . Őnt Sportminiszterként, majd Miniszterelnökként is látták
több nyilvános szórakozóhelyen kollégáival, és a számlát a GYISM, és a MEH állta.

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat:

Miniszterként, vagy miniszterelnökként, vett e részt olyan nyilvános szórakozóhelyen tartott
rendezvényen, ahol az Őn és kollégái által elfogyasztott italok számláját a GYISM, vagy a
MEH rendezte?

Ha igen :

Tételesen milyen rendezvények voltak ezek, és mennyibe kerültek az adófizetőknek?

Megtisztelő válaszát köszönöm .

Budapest, 2005 . február 11 .
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